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Varför straffa pensionärer som vill vara aktiva? 
Enkel fråga ställd till kommunstyrelsens ordförande, Mats Gerdau (M) 

 

De allra flesta föreningar behöver tillgång till lokaler för sin verksamhet. Sedan 1990 hyr PRO-
föreningen i Saltsjöbaden en lokal av kommunen. PRO har inrett och underhållit lokalen under alla 
år. Exempelvis har lokalen gett många personer möjlighet att lära sig vävning. De bidrar dessutom 
med administrationen och hyr till självkostnadspris vidare lokalen till andra föreningar. Många 
föreningar som Munskänkarna och SPF har varit bland lokalens återkommande användare. Det har 
bidragit till förbättrat tillgång till lokal för alla föreningar. Framförallt har lokalen varit en viktig faktor 
för äldre i Saltsjöbaden för att kunna ha socialt umgänge som motverkar ofrivillig ensamhet, öka 
deras aktivitetsgrad och få bättre livskvalitet.  

Den moderatledda majoriteten beslutade att avyttra lokalen och därmed också säga upp avtalet, 
med enorma negativa konsekvenser för föreningslivet och i synnerhet de äldre i Saltsjöbaden. 

Därför frågar jag dig  
 

Avser du hålla fast vid att föreningarna i Saltsjöbaden skall 
tvingas lämna den lokal som de i många år har haft tillgång till? 

 

Khashayar Farmanbar (S)  


